
  
 

 
 
 
 
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 
van de gemeente Moerdijk 
 
 
Betreft: vragen ex artikel 37 RvO inzake onderhoud en beeldkwaliteit stedelijke wateren en 
onderhoud vestingwerken 
 
Datum: 04 januari 2016 
 
 
 
Geacht College, 
 
Onze gemeente kent vele mooie stadswateren in de diverse kernen. Wateren die, naast hun 
waarde voor de natuur, een functionele waarde hebben en gebruikt worden voor recreatieve 
doeleinden (o.a. hengelsport). Ook vormen deze wateren een beeldbepalend onderdeel van een 
stads- c.q. dorpsaanzicht. 
 
Waterschap Brabantse Delta is verantwoordelijk voor het onderhoud van alle watergangen inclusief 
de stadswateren. 
 
Het CDA is van mening dat de mate waarin het waterschap onderhoud uitvoert, onvoldoende is om 
veiligheid, recreatie en een goede beeldkwaliteit van de wateren te waarborgen.  
De vestingwateren in Willemstad en Klundert zijn in de zomer nagenoeg dichtgegroeid met 
ondergedoken waterplanten en drijfbladplanten. Diverse wateren kennen ernstige kroos 
problemen. De beschoeiing laat plaatselijk te wensen over. 
 
Navraag onder eindgebruikers, ondernemers en burgers leert ons het volgende: 
 
Door onvoldoende onderhoud; 
 

- komt vaak vissterfte voor vanwege een sterk fluctuerend zuurstofgehalte 
- is er regelmatig sprake van stankoverlast in de zomermaanden. Hierbij gaat het vooral over 

de slootjes in de woonwijken 
- is recreatie in de vorm van sportvissen haast niet meer mogelijk in Zevenbergen, Klundert 

en Willemstad 
- is varen en zwemmen in de vestingwateren haast onmogelijk en kunnen zich onveilige 

situaties voordoen (verstrikking in kluwen waterplanten) 
- holt de beeldkwaliteit achteruit en maken diverse wateren een onverzorgde indruk 

(bijvoorbeeld Bottekreeck Klundert) 
- kan kapotte beschoeiing onveilige situaties opleveren en tot erosie van de walkanten leiden 

(dit laatste aspect meldden wij u eerder met onze art. 37 vragen onderhoud vesting 
Klundert) 

 
Diverse partijen hebben al vaker bij het waterschap aan de bel getrokken maar dat heeft helaas 
nog niet geleid tot verbetering.  
Wij krijgen derhalve stellig de indruk dat het waterschap, natuurbehoud, recreatie, veiligheid en 
beeldkwaliteit niet hoog op de prioriteitenlijst heeft staan.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  
 

Hierover stellen wij u de volgende vragen: 
 

1 Bent u het met ons eens dat er ten aanzien van onderhoud door het waterschap rekening 
dient te worden gehouden met de aspecten veiligheid, natuurbehoud, beeldkwaliteit en 
recreatie? 

2 Bent u het met ons eens dat met het oog op bovengenoemde aspecten, het onderhoud te 
wensen overlaat?   

3 Ziet u met ons het risico dat er mensen  (met nadruk op de kwetsbare groep kinderen) en 
huisdieren van grasvelden in wateren lopen die vol liggen met kroos, met alle mogelijke 
gevolgen van dien?  

4 Vindt u het redelijk dat visverenigingen, hun leden en overige vergunninghouders betalen 
om gebruik te mogen maken van wateren en deze vervolgens door slecht onderhoud niet 
bevist kunnen worden? 

5 Bent u bereid hierover met het waterschap en de diverse eindgebruikers een gezamenlijk 
gesprek aan te gaan om tot een constructieve oplossing te komen? Zo nee, wat gaat u er 
concreet voor doen om het waterschap tot kwalitatief beter onderhoud te bewegen? 

 
Tot slot stellen wij u nog een vraag met betrekking tot het onderhoud van onze vestingwerken.  
April 2016 stelden wij u hierover artikel 37 vragen en volgens uw antwoord van 3 mei 2016 heeft 
het Rijk positief besloten t.a.v. Rijks subsidie ten behoeve van de instandhouding van o.a. de 
Verlaatsheul en Stenenpoppen in Klundert. Een voorstel over de verdere uitvoering hiervan met 
bijbehorende kosten zou 4e kwartaal 2016 aan de gemeenteraad worden gepresenteerd. Tot op 
heden hebben wij hierover nog niets vernomen.  
Graag vernemen wij van u wanneer dat wel het geval zal zijn. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA fractie 
 
Désirée Brummans 
 
 


